
Αθήνα, 28/08/2020

Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ : Τoν κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας
Τoν κ. Υπουργό Προστασίας του Πολίτη

ΘΕΜΑ: «Ανάγκη διευκρινίσεων σχετικά με τους παράνομα εισελθόντες 
λαθρομετανάστες στην Ελληνική Επικράτεια από τα σύνορα του 
Έβρου»

Κύριοι, κύριοι Υπουργοί,

Όπως πληροφορηθήκαμε από απάντηση που δρομολογήθηκε από τον κο Υπουργό
Εθνικής  Άμυνας  προς  τον  βουλευτή  της  Ελληνικής  Λύσης,  κο  Α.  Μυλωνάκη,  στα
πλαίσια της από 30/7/2020, υπ’ αρ. πρωτ. 8669 Ερώτησης Κοινοβουλευτικού Ελέγχου
που είχε υποβάλει αρμόδια ο εν λόγω βουλευτής, από την 28η Φεβρουαρίου έως και
την 3η Αυγούστου τρέχοντος έτους, απετράπη η παράνομη είσοδος στην περιοχή του
Έβρου συνολικά 61.508 ατόμων. Η προηγούμενη,  όμως,  είναι  μισή απάντηση στο
ανωτέρω  ερώτημα  κοινοβουλευτικού  ελέγχου.  Είναι  ανάγκη,  να  διευκρινιστεί  το
πλήθος των εισελθόντων στη χώρα λαθρομεταναστών από την παραπάνω χερσαία
συνοριακή  γραμμή  της  χώρας  μας,  προς  εξαγωγή  των  ορθών  τελικών
συμπερασμάτων,  περί  επιτυχούς  ή  ανεπιτυχούς  αποτροπής  του  κύματος  της
λαθρομετανάστευσης στην περιοχή.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 

Πόσοι αλλοδαποί εισήλθαν παράνομα από την ανωτέρω περιοχή συνόρων της χώρας
μας  με  την  Τουρκία  ή  τη  Βουλγαρία  εντός  της  Ελληνικής  Επικράτειας,  χωρίς  να
αποτραπεί η είσοδος αυτών, έχοντας επιτύχει την «υπό καθεστώς αναμονής έγκρισης
αίτησης  ασύλου»  παραμονή  τους  στη  χώρα μας,  κατά  την  περίοδο  από  την  28η
Φεβρουαρίου έως και την 3η Αυγούστου τρέχοντος έτους;

Ο ερωτών Βουλευτής

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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